
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 9, júla 2020

Prítomní poslanci OZ: Dušana Cibuľová, Pavel llolbtis. Janka Mikušová. Pavel Poliak, Zdena Račková. Ľuboslav Vaško 
Ospravedlnení poslanci OZ : Jakub Račko 
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Milan Kohút o 17:30 hod. ktorý prítomných privítal 
a konštatoval, že z 9 poslancov je prítomných 6 a OZ je uznášaniaschopné.

K hodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Zdena Račková, členovia Janka Mikušová a Pavel Poliak. 

Za overovateľov zápisnice starosta určil Ľuboslav Vaško a Dušana Cibuľová, za zapisovateľku Ing. Zuzami 
ľleisehhaekerox ú.
.starostu obce Ing. Milan Kohút požiadal poslancov. ab\ sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné 

uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Dušana Cibuľová, Ľuboslav Vaško
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzanu Flcischhnekerovú
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Zdena Račková -  predseda, Janka Mikušová a Pavel Poliak - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana C ibuľová, Pavel Ilo lbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak. Zdena Račková, ľuboslav ľaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
starosta obce Ing. M ilan Kohút požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 

Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Správa o kontrole evidencie a vybavovaní sťažností a petícií za rok 2019.
ú. Prejetliiaoie a schválenie Návrhu Zásady pre vybavovanie sťažností v podmienkach obce Pribylina.
7. Návrh plánu kontrolnej Činnosti hlavného kontrolóra obce Pribylina na 2. polrok 2020.
8. Prejednanie a schválenie Návrhu VZN o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby.
9. Schválenie zámeru zámeny a odkúpenia pozemku.
10. Prejednanie a schválenie Zmeny rozpočtu obce Pribylina č. 2/2020
11. Rôzne.
12. Diskusia.
13. Záver.

K\órum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak. Zdena Račková. I.nhoslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh Iw l prijatý

K bodli 4
starosta obce Ing. Milan Kohút konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí ()/. neboli uložené žiadne úlohy.

Zdena Račkovú - predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová. Pavel Holbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková, ľuboslav Vaško 6



Proti: 0

Zdržal sa: 0
1 ’vsledok hlasovania; Ká vrh ho! p rija tý

K bodu 5
starostu obce Ing. Milan Kohút vyzval hlavného kontrolóra obce. aby predniesol Správu o kontrole evidencie 

a vybavovaní sťažností a petícii za rok 2019.
Ing. Ľudovít Ilndzák konštatoval že pri kontrole evidencie a vybavovaní sťažností a petícií za rok 2019 neboli zistené 
vážnejšie porušenia predpisov. Upozornil na formálnu chybu v texte dokumentu Zásady pre vybavovanie slažností 
v podmienkach obce Pribylina (nesprávne uvedené ..alebo prednosta úradu“ ), adoporučil zriadiť komisiu pre vybavovanie 
šťažností.
/liena Račková predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Správu hlavného kontrolóra obce o kontrole evidencie a vybavovaní sťažností a petícií za rok 2019.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana C ibuľovú Pavel llolbus. Janka \ 1 i kusová. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav Vaško (>
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 lýsledok hlasovania. Návrh Iw l p rija tý

K bodu 6
starosta obce M ilan Kohút -  zmena v dokumente v zmysle Správy hlavného kontrolóra - Zásady pre vybavovanie 

sťažností v podmienkach obce Pribylina vyplýva z predchádzajúceho bodu.
Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje

Zásady pre vybavovanie sťažností v podmienkach obce Pribylina.
Kvórum potrebne na prijatie návrhu: 4

Poslami: Počet:
Za: Dušana Cibuľová. Pavel llolbus. Janka Mikušová, Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 ýs/edok hlasovania: Návrh Iw l p rija tý

K bodu 7
iní’. Ľudovít lhnl:ák v 2. polroku 2920 sa bude venovať kontrole dodržiavania predpisov pri uzatváraní dohôd o prácach 

vykonávaných mimo prac. pomeru za rok 2019. kontrole plnenia uznesení OZ za I. polrok 2020 a správnosť, úplnosť 
a preukázaleľnosť účtovných dokladov a hospodárenie v RO Obce Pribylina ZS s MS.
Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 2. polrok 2020.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová. Pavel llolbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak, Zdena Račková. Ľuboslav Vaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 Výsledok hlasovania. Návrh bo l p rija tý

K bodu 8
starosta obce Ing. Milan Kohút -  v dokumente VZN o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby máme údaj. ktorý 

už nie je v súlade so zákonom (článok III.. ods. (3): občanovi musí zostať po úhrade za opatrovateľskú službu najmenej 1.3- 
násobok životného minima opravuje sa na 1.65-násobok). je nutné VZN aktualizovať.
Zdena Račková predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Priby I i n e 
schvaľuje
VZN č. 2/2020 o sociálnych službách a úhradách za sociálne služby.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: -I
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová Pavel llolbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav Vaško 6
Proti: ()
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania Návrh Iw l p rija tý

K bodu 9
starosta obce Ing. Milan Kohút -  zámer zámeny a predaja pozemkov ( žiadatelia Ján Gajdoš a Jana Zaťková. ide o niekoľko



m- pozemku pred a za plotom s cielom zabezpeč i t súlad skutkového a právneho stavu) bol schválený na predchádzajúcom 
O ľ a zverejnený v zákonnej lehote, teraz sa schváli samotná zámena a predaj majetku.
Zdena Račková -  predložila návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
/. konštatuje, f  e

zámer previesť pozemok z dôvodu hodného osobitného zreteľa bol sclnálen> Obecným zastupiteľstvom 
v Pribyline dňa 21.04.2020 uznesením č. 6/2020 a zverejnený dňa 22. júna 2020.

• ide o prevod pozemkov nízkej výmery za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov, kde je potrebné 
zameniť pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina a to parcela č. KN-C 11054/12 ostatné plochy o výmere 12 m2. za 
pozemok vo vlastníctve Jána Gajdoša a Jany Zaťkovej. Pribylina. Tatranská ulica 524/38. pare.č. KN-C 45714. 
zastavaná plocha o výmere 6 m -. aby sa zabezpečil súlad skutkového a práv neho stavu. Ide teda o prípad zámeny 
niekoľkých n r pozemku, ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu u preto nemá zmysel vykonávať prevod 
uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.

• vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad hodný osobitného 
zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.

2. schvaľuje
zámenu a predaj nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemok vo vlastníctve Obce Pribylina č. K \- ť  
11054/12 ostatné plochy o výmere 12 m2, za pozemok vo vlastníctve Jána Gajdoša a Jany Zaťkovej, Pribylina. Tatranská 
ulica 524/38. pare.č. KN-C 4571/4. zastavaná plocha o výmere 6 m2 podľa geometrického plánu č. 44026595 -  130/2019 zo 
dňa 09.01.2020. ktorý vyhotovil GHODET-KA. Gazdovská 972/2. Liptovský Mikuláš, s finančným doplatkom rozdielu 6 m 
za cenu určenú znaleckým posudkom 12.10 €/m2.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, ľa v e l Holbtts, Janka Mikušová. Pavel Poliak, Zdena Račková, ľuhos/av ľa.iko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 ýsledok hlasovania: Návrh bo! p rija tý

K bodu 10
starosta obce Ing. Milan Kohút - celkové náklady obce na odvoz a likvidáciu odpadu z nelegálnej skládky v osade Pod 

brehom dosiahli sumu 123.0006. v návrhu rozpočtu sa na úhradu tejto sumy presúvajú prostriedky z položiek 
..Rekonštrukcia starého obecného úradu" a ..Rezervný fond".

Ďalej náš rozpočet ovplyvňujú ešte dve skutočnosti: mesto Liptovský Hrádok nám vypovedalo zmluvu o ukladaní 
komunálneho odpadu na skládke Žadoviea a sme v jednaní so spoločnosťou, ktorá nám zabezpečí túto službu od 1.8.2020 
Druhá vec je dôsledok ekonomickej krízy na Slovensku -  príjmy obcí z. podielových daní klesajú a tiež sme pocítili pokles 
príjmov zdané za ubytovanie. Vypracovali sme zmenu rozpočtu, v ktorej sme rozpustili celý rezervný fond. To. čo máme 
v tomto roku naplánované, môžeme zrealizovať, ale už nič navyše. V plnej miere nebudeme môcť vyhov ieť ani žiadateľom 
o dotáciu z rozpočtu obce.
Janka Mikušová -  koľko sme v L11 platili za tonu odpadu?
starosta obce Ing. Milan Kohút -  85 €/t s vlastnou dopravou. Nová cena bude aj s doprav ou, budeme nútení v budúcom roku 
zvýšiť poplatok za odvoz TKO aj pre občanov, zatiaľ predpokladáme 3-násohné zvýšenie poplatkov.
Janka Mikušová -  na aké obdobie sa uzavrie nová zmluva o odvoze komunálneho odpadu? 
starosta obce Ing. Milan K o h ú t-d o  konca roka 2020. polom sa zmluva prehodnotí. 
ľave l llo lbus ako sa bude riešiť odvoz, stavebného odpadu?
starosta obce Ing. Milan Kohút -  lak ako doteraz, stavebný odpad budeme voziť do I M (Príma Slovakia) kontajnerkou 
Vezmú nám však len čistý stavebný odpad.
Zdena Račková Ako bude riešený vývoz komunálneho odpadu z rómskej osady od augusta.
starosta obce Ing. Milan Kohút — obyvatelia osady si kúpia v lastné KUKA-nádoby na odpad, ktoré l \  do týždňa pristavia na 
vysypanie. Každá domácnosť musí mať vlastnú nádobu, VZN platí pre všetkých. Samozrejme veľkokapacitný kontajner na 
stojisku bude pristavený aj naďalej.

Zdena Račková predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce Pribylina č. 2/2020 v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová. Pavel llo lbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav ľaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

! ýsledok hlasovania: Návrh bo! p rija tý

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
náklady za odvoz a likvidáciu odpadu z rómskej osady vo výške 123.000,00 G uhradiť z rezervného fondu v súlade s $ 
36 ods. 2 zákona č. 67/2020 Z. z. o mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením COYTD-IV.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová, Pavel llo lbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková, ľuboslav ľaško 6
Proti: 0



! /.držal sa: 0

1 l'vsledok hlasovania: Návrh bol p rija tý

K bodu 1 I
\. Vyradenie majetku D IIZO

starosta obec. Int’. Milan Kohút DIIZO Pribylina požiadal o vyradenie nepoužívaného, zastaraného a opotrebovaného 
majetku z evidencie
Pavel Holbns v zozname na v\ radenie sú napríklad staré nepogumované hadice, nepoužiteľnč. a ďalší materiál ktorý už 
dnešným normám nevyhovuje.

Zdena Račková predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo \ ľr ib y lin c
/ berie na vedomie
žiadosť D IIZO  Pribylina o vyradenie drobného investičného majetku.
ť schvaľuje
vyradenie majetku z evidencie DIIZO Pribylina v zmysle prílohy ktorá je súčasťou tohto uznesenia.

Kvórum potrebné na prijatie ná\rlni: -I
Poslanci: Počet:
Dušana ( "datľová. Pavel l/o/bu.s. .lanka Mikušová. Pare! Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav ľaško ó

Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 vsledok hlasovania: \á v r l i  hol p rija tý

H. Prcventivár obce
starosta obce lnt>. Milan Kohút DII/.O Pribylina ďalej žiada o odvolanie a vymenovanie prevenlivára obce. pretože 
PeadDr. Lucia Dulanská odišla z Dl IZO Pribylina.

Zdena Račková predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo v Pribytine
/ odvoláva
PaedDr. Luciu Dulanská z funkcie prc'ontiv ára Obce Pribylina,
J1 menuje
Kc. Martina ľleiscbliarkera do funkcie preventivára Obec Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: d
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cilvdová. Pavel llolbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav ľaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: n

| 1 'vsledok hlasovania: Návrh bo l p rija tý

('. Žiadosť T.! Pribylina
starosta obce lnt>. Milan Kohút T.I doteraz čerpala 2.0006. poplatili si faktúry, a teraz žiadajú o 3.0006' na nákup kosačkv 
a 5.0006 na fungovanie jesennej časti sezóny 2020-21. Vieme o tom. že TJ kosačku súrne potrebuje, lebo stará sa pokazila, 
veľmi radi by sme ich žiadosti v plnom rozsahu vyhoveli, bohužiaľ v tejto ekonomickej situácii to nie je možné. Pôvodne 
mala TJ v rozpočte schválené na tento rok 12.0006. ale dotáciu v plnej výške nie je možné poskytnúť. Príspevky sme nútení 
krátiť všetkým organizáciám \ obci. Navrhujem zatiaľ príspevok -1.0006, uvidíme čo bude ďalej.

Zdena Račková -  predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo v ľr ib y lin c
schvaľuje
poskytnutie prostriedku' z dotácie schválenej pre TJ Pribylina vo výške:
- I 0006 na fungov anie jesennej časti sezónv 2020 -  2021.

Kvórum potrebne na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibulnvá. Pavel llolbus. Janka Mikušová. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuboslav ľaško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

ľýs/edok hlasovania Návrh bol p rija tý

D. Voľba predsedu komisie cestovného ruchu.
starosta obec i n M i l a n  Kohút -  komisia cestovného ruchu po odchode Ing. Jána Vrbičana z 0 /  nemá predsedu, 
predsedom musí byť poslanec (>/..

Zdena Račková -  predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo v Pribv line
volí
Luboslava Vaška za predsedu Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a dopravy

_______Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4_________________________________________
Poslanci: Počet:



/.a: Dušana Cibuľová. Pavel H  o! hu s. Janka Mikušovú. Pavel Poliak. Zdena llačkuvá. 5
Proti: 0
Zdržal sa: Ľuhoslav 1 uško 1

1 vsledok hlasovania: N ávrh bo1 prijatý

E. \o ľb a  členov :i náhradníkov komisie pre sťažnosti.
starostu obce Jng. Milan Kohút -  I IKO nás po kontrole evidencie a vybavovaní sťažnosti upozornil, že nemáme zriadenú 
komisiu pre sťažnosti. Úlohou tejto komisie je riešiť sťažnosti podané proti starostovi obce, hlavnému kontrolórovi obec 
alebo poslancom O /. Členovia komisie môžu byť v zmysle Zásad len poslanci ()/..

/liena Račková - predložila návrh uznesení:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
vôli
Dušanu Cibuľovú, Pavla llolbusa a Janku Mikušovú za členov a Zdenu Račkovú a Pavla Poliaka za náhradníkov 
Komisie pre sťažnosti v podmienkach obce Pribylina.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Cibuľová. Pavel Holbus. Janka Mikušovú. Pavel Poliak. Zdena Račková. Ľuhoslav 1 'uško 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

1 vsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 12
Janka Mikušovú -  brehy Dedinského potoka boli na námestí zrekonštruované, ale od mostíka pri Cíbikovi osiali 
\ pôvodnom stave. Na viacerých miestach je breh poškodený. Dal by sa opraviť \ rámci aktivačných prác? 
starosta obce Ing. Milan Kohút -  potok je vo vlastníctve Povodia Váhu. my máme v nájme len časť na námestí, aj to len na 
dobu určitú. Do vodného toku môže zasahovať len vlastník alebo správca, tento návrh prejednáme s Povodím Váhu.
Dušana Cibuľová -  navrhujem, aby sme my poslanci aj naďalej chodili na kontrol) do osady Pod brehom, najlepšie 
pravidelne I n týždenne. Bude dobré, keď si občania osady zvyknú na to že sú kontrolovaní nielen pánom starostom. Suma /a 
likvidáciu skládky bola závratná, podľa mňa je dôležité aby cítili že sú pod prísnym dozorom a musia dodržiavať poriadok. 
starosta obce Ing. Milan Kohút -  súhlasím. Obec môže uložiť pokutu za nedovolené uloženie odpadu v prípade keď je 
známy vinník. Keď sa vinník nenájde, skládka sa musí podľa zákona odstrániť na náklad) obce.
Zdena Račková -  kamerový systém by nám nepomohol?
starosta obce Ing. Milan Kohút -  bol by problém udržať ho ťunkčný. Skôr by som uvítal väčšiu podporu v zákone, 
potrebujeme sankcie ktoré sa dajú v našom prípade vy užiť.
Janka Mikušovú môže nám štát prispieť na rómsku hliadku?
starosta obce Ing. Milan Kohút -  v osade nemajú vajdu, nikto nie je ochotný to robiť. To isté by bolo aj s hliadkou. Keď 
vezmeme peniaze z. projektu, musíme ho udržať. Rómovia sa medzi sebou neustále hádajú. v hliadke by nikto nev ydržal, 
a kebv nepracovala museli by sme všetko vrátiť.
Ing. Ľudovít liudzák -  v obciach, kde rómsku hliadku majú. hliadky roznášajú poštu a robia podobnú podpornú činnosť. 
Máloked) dokážu by ť plne zodpovedné aj za poriadok.
Zdena Račková -  a čo stým i obyvateľmi osady, ktorí tu nemajú trvalý pobyt? Odpad vytvárajú, ale zaň neplatia. A aké 
máme možnosti na vymáhanie dlhov od neplatičov?
Ing. Ľudovít liudzák -  na Slovensku je veľa obcí. ktoré doplácajú na neplatičov v osadách. Vyzv ite /.MOS, aby to riešil. 
Dušana Cibuľová -  navrhujem poslať listy vlastníkom pozemkov -  PSBU Pribylina a Povodie \ álui. informovať ich koľko 
sme za odvoz, odpadu z. ich pozemkov zaplatili.
starosta obce Ing. Milan Kohút - o  všetkom dobre vedia, boli účastníkmi konania. Povodie Váhu nám pomohlo poskytnutím 
technik) , bez ich pomoci by sme platili oveľa viac. PSBU tento rok utrpelo veľké škody rozhodnutím o zákaze ťažby, v tejto 
situácii nie je možné žiadať od nich pomoc. Ale súhlasím s tým. že v prvom rade je zodpov edný za svoj pozemok vlastník, až 
potom obec.
starosta obce Ing. Milan Kohút -  ukončil diskusiu 
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starosta obce Ing. Milan Kohút -  Doba nie je jednoduchá, radi by sme poskytli organizáciám v obci všetky prostriedky ktoré 
majú v rozpočte schválené, ale nedá sa to. Musíme si dobre premyslieť ďalšie kroky. Nie som nadšený tým koľko nás stál 
odvoz odpadu z osady. Teraz, vidno, čo by sa stalo keby sme vtedy šli do projektu -  náklady by boli oveľa vyššie, nemali by 
sme ani pomoc Povodia Váhu. pridali by sa ďalšie pridružené výdavky , a čo je hlavné -  museli by sme garantoval udržanie 
poriadku.

Na záver starostil obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 20:19 hod.

/.upísala:
Inu. Zuzana ľleischhackerová

Overovatelia: 
Dušana Cibuľová 
liuboslav Vaško

Starosta obce: 
hm. Milan Kohút


